
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 19. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 177
Vil ministeren oplyse, om det er muligt for myndigheder at stille krav om pakningsstør-
relser til forhandlere og/eller producenter af medicin, som kun kan fås på recept eller 
udleveret på sygehuset, på grund af lægemidlers afhængighedsskabende egenskaber 
eller andre relevante sundhedshensyn?
– Såfremt det er muligt at stille krav om pakningsstørrelser, vil ministeren så henvise til 

tidligere eksempler herpå?
– Såfremt det ikke er muligt, vil ministeren så svare på, hvad årsagen er hertil, og hvad 

der skal til, for at det bliver muligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mai Mercado (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Mercado@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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